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 Møteprotokoll 

 
Utval: Administrasjonsutvalet 
Møtestad: Møterom 1322, Fylkeshuset 
Dato: 08.11.2017 
Tidspunkt: 10:00 til 12:11  

 
 

Følgjande faste medlemmer møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Tore Andersen Medlem YS-K 
Tore Johannessen Medlem LO-K 
Pål Kårbø Leiar FL KRF/SP 
Roald Kvamme Medlem A 
Silja Ekeland Bjørkly Medlem H 
Benedicte S Meyer Medlem UNIO 
Roald Stenseide Medlem FRP 
   

 
Følgjande medlemmer hadde meldt forfall: 
Namn Funksjon Representerer 
Atle Kjosås Medlem AKAD 
Anne Gine Hestetun Nestleiar A 
   

 
Følgjande varamedlemmer møtte: 
Namn Møtte for Representerer 
Marius Kjørmø Atle Kjosås AKAD 
Kjell Gitton Håland Anne Gine Hestetun A 

 
Merknader 

 

 
Frå administrasjonen møtte: 
Namn Stilling 
Ingrid Kristine Holm Svendsen Fylkesdirektør Økonomi og Organisasjonsavdelinga 
Geir Davidsen 
Johan J Meyer 
Nils Egil Vetlesand 
Bertil Søfteland 

HR Direktør 
HR Sjef 
Seksjonsleiar Budsjettseksjonen 
Leiar fylkessekretariatet/sekretær 
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Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 

U.Off. 

PS 20/17 Godkjenning av møteinnkalling   

PS 21/17 Godkjenning av møtebok forrige møte   

PS 22/17 Referatsaker (meldingar)   

RS 9/17 Årsbudsjett 2018 / økonomiplan 2018-2021 2017/4411  

RS 10/17 Elevinspektørordninga ved dei vidaregåande skulane 2017/15888  

RS 11/17 Sjukefråvær HFK 2. kvartal 2017 2014/12154  

RS 12/17 Medarbeidarundersøking 2018 - informasjon om 
gjennomføring 

2017/16565  

RS 13/17 Arbeidet med tilpassing til ny lovgjeving kring personvern 2017/16167  

RS 14/17 Tilleggsdokument i saka om elevinspektørordninga 2017/15888  

PS 23/17 Ymse   
     
 
 

PS 20/17 Godkjenning av møteinnkalling 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 08.11.2017  
 
Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjend med følgjande merknad: 
Framtidige innkallingar sendes også per e-post med saksdokumenta som PDF fil som vedlegg. 
 

PS 21/17 Godkjenning av møtebok forrige møte 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 08.11.2017  
 
Vedtak 
 
Møtebok frå førige møte vart godkjend utan merknader. 
 

PS 22/17 Referatsaker (meldingar) 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 08.11.2017  
 
RS 9/17 
 
Kårbø stilte spørsmål knytt til oppretting av klasser for fremmedspråklege. Administrasjonen ved 
Svendsen svarte. 
 
Stenseide stilte spørsmål knytt til rammer for disposisjonsfond. Administrasjonen ved Svendsen svarte. 
 
Tore Andersen kommenterte at det kan rettast spørsmål om kvifor ikkje avdelingane får ha fond når 
skulane får det.  
 
Kjørmø stilte spørsmål om oppfyllingsgrad og Håland stilte spørsmål om forskjell ift oppfyllingsgrad i 
skole vurdert i høve til kostnader per elev samanlikna med Rogaland. Administrasjonen ved Svendsen 
svarte. 
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Kvamme stilte spørsmål i høve til El – og It forbundet.  
 
Tore Johannesen kommenterte at frilansere ikke har tariffavtale lenger og stilte spørsmål om hvorfor 
Edvard Grieg koret var tiltenkt kr. 600.000 i 2018. 
 
Tore Andersen kommenterte at folk er bekymret for jobbene sine. 
 
Steinseide oppfordret de tillitsvalgte å sende input/innspill til dei folkevalde i forhold til budsjett.  
 
Bjørkly uttrykte bekymring ift økonomi men kommenterte at hun ikke var bekymret for arbeidsplassene. 
 
Meyer stilte spørsmål ift oppfylling av klasser. Hun uttrykte bekymring for at Opplæringsavdelinga får 
nedtrekk på kr. 7. mill. Meyer kommenterte at insitamentet i forhold til oppfyllingsgrad kun er reelt for 
Bergen sentrum. Meyer kommenterte at forslaget er distriktsfiendtlig og at dette handler om 
arbeidsplasser. 
 
Kjosås fulgte opp med spørsmål knyttet oppfyllingsgrad i høve til yrkesfag. 
 
Kvamme uttrykte forventning om at også de tillitsvalde kom med forslag/innspel i forhold til budsjett. 
 
Tore Johannesen uttrykte at dei tillitsvalde kommer for seint inn i prosessen ii høve til budsjett. 
 
Kårbø oppfordra dei tillitsvalde til å kome med fleire forslag til kutt. Kårbø var også innom utfordringar 
som kjem i høve til ønskje mellom anna bruk av sentralbadet.  
 
Meyer kommenterte at det er en del av postane i budsjettet som er store og som omtalast som 
«strukturelle grep». Meyer kommenterte vidare at det kan stillast spørsmål om mulig kutt i administrasjon 
på skuler. Det blir ikkje laget alternativt budsjett. 
 
Tore Andersen kommenterer at dei ikkje fekk tid til å komme med innspel. Andersen viser til brev om 
tannhelse. Andersen kommenterer også at dei burde hatt meir tid og at i år er man ekstra seint ute. 
 
Bjørkly kommenterte at det fortsatt er tid til å gje innspel til dei folkevalde fram til fylkesutvalet sitt møte 
22. og 23. november.  
 
Davidsen, Vetlesand og Svendsen svarte på spørsmål og kommentarar.  
 
RS 10/17 samt RS 14/17 
 
Meyer satte på vegner av Hovudsamanslutningane Akademikerne, UNIO, LO og YS framlegg om å 
utsetje sak RS/10/17. I forslaget ønskjer forslagstillarane svar på spørsmål om korleis dei oppgåvene 
elevinspektøren gjer i dag skal ivaretakast.  
 
Forslaget vart einstemmig vedteke.  
 
Vedtak 
 
RS 9/17 var tatt til orientering med dei kommentarer/merknader gjengitt i protokollen. 
RS 10/17 og RS14/17 vart etter fellesforslag frå Akademikerne, Unio, Lo og YS einstemmig utsatt til 
neste møte.   
RS 11/17 vart tatt til orientering utan merknader 
RS 12/17 vart tatt til orientering utan merknader 
RS 13/17 vart tatt til orientering utan merknader 

PS 23/17 Ymse 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 08.11.2017  
 
Kårbø tok opp behov for ekstramøte pga. sak om bybanen. Enighet om at sak blir lagt fram til ekstramøte 
28.11.2017 kl. 09:00. 
 
Kårbø tok opp behov for å flytte planlagt møte 14.02.2017 til 13.02.2017 kl. 09:00. Enighet om dette. 
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Vedtak 
 
Ekstramøte i administrasjonsutvalet 28.11.2017 kl. 09:00. 
Oppsatt møte 14.02.2017 flyttes til 13.02.2017 kl. 09:00. 


